
 
 

Protokoll 

 

Styrelsemöte Kalmar Båtklubb 
 

Styrelsemöte nr 8, för verksamhetsåret 2022–2023 

Måndag 2023-09-11 kl. 18.30 i klubbstugan 

Närvarande: Christer Jennemyr, Thomas Mattson, Mattias Håkansson, 

Olof Jernold, Margareta Karlsson, Mats Tegman, Kent Olofsson 

Frånvarande: Karin Ohlsén 

§8.1 Mötets öppnande. 

Christer förklarade mötet öppnat. 

§8.2 Föregående protokoll/ Olof 

Föregående protokoll godkändes. 

§8.3 Justering av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes. 

§8.4 Lägesrunda 

Thomas informerade om att båtar som ej betalat avgift har blivit fastlåsta. 

Margareta meddelade om att hon slutar i styrelsen då hon inte har någon båt. 

Christer informerade om att klubben gjort en insättning till minnesfond gällande Ingemar 

”Lage” Gustavsson. Hans arbete i Kalmar Kommun med båtfrågor och kontakter med 

båtklubbarna har visat på stort engagemang.  

§8.5 Rapporter 

a) Ekonomi, nya medlemmar/Kent 

Fortsatt god. Fyra nya medlemmar. 

 

b) Varvet/Mattias 

Inget nytt. 

 

c) Nyhetsbrev/Christer 

Brev om midsommarfirande och kräftskiva har gått ut under sommaren. 

 



 

d) Festkommittén/, Midsommar o kräftskiva/Mats 

Stämningen var god på kräftskivan, 15–20 personer deltog. 

 

e) Stuguthyrning/Christer  

Beläggningen är god. 

 

f) Sjösättning/Torrsättning/ Olof 

Nio man är anmälda till första upptagningen. 

 

§8.6 Diskussion 

 

6.6a) Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Det finns pengar och ska göras men det är fortfarande inget klart. Vi har ännu ingen 

information om hur och av vem nu ärendet ska hanteras efter Lages bortgång. 

 

6.6e) Hemsidan, nya bilder, uppdateringar, synpunkter /Christer, Thomas 

Hemsidan har ca 500 visningar/30 dagar. Det har inkommit många fina bilder. Idéer 

hur vi kan göra sidan mer attraktiv diskuterades. 

 

6.6i) Provapå segling/motorbåt/Thomas 

Inga deltagare. 

 

6.6j) TV och projektor, Handhavande/Manual/Kent/Thomas 

Arbetet fortgår. 

 

6.6k) Båtbottenmätning/Thomas 

Efter 7:e oktober kommer vi att kunna erbjuda denna tjänst. Intresset är stort. 

 

7.6a) Fototävling/Thomas 

Fototävlingen avgörs på årsmötet. Pris kommer att utdelas. 

 

8.6a) Årsmötet och valberedning/Christer 

Planering inför årsmötet är påbörjad. 

 

8.6b) HLR-kurs /Christer 

Ingen åtgärd. 

 

8.6c) Motioner 

Två motioner har inkommit och kommer att tas upp på årsmötet: 

Byta ut tältet på gamla varvet mot en fast installation. 

Permanent el på gamla varvet. 



 

 

 

§8.7 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

§8.8 Nästa möte 

Måndag 9/10 18:30 

§8.9 Avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 


